

1. **Alternate Locate Agreements**

Ententes visant la substitution de la localisation

Committee Recommendation

That Council delegate authority to the General Manager, Infrastructure & Water Services, or designate, and to the General Manager of Public Works, or designate, to approve, execute and amend Alternate Locate Agreements as described in this report.

Recommandation du Comité

Que le Conseil municipal délègue à la directrice générale des Services d'infrastructure et d'eau, ou à son mandataire, et au directeur général des Travaux publics, ou à son mandataire, le pouvoir d'approuver, de mettre en oeuvre et de modifier des ententes visant la substitution de la localisation comme le décrit le présent rapport.

Documentation/Documentation

1. Director's, Water Linear and Customer Services, Infrastructure and Water Services Department and Associate Director's, Traffic Services, Public Works Department, joint report dated 9 June 2023 (ACS2023-IWS-WL-0002)

Rapport de la Directrice, Eau linéaire et services à la clientèle, Direction générale des services d'infrastructure et d'eau ainsi que la directrice adjointe, Services de la circulation, Direction générale des travaux publics, rapport conjoint daté le 9 juin 2023 (ACS2023-IWS-WL-0002)

2. Extract of draft Minutes, Environment and Climate Change Committee, 20 June 2023.

Extrait de l'ébauche du procès-verbal, Comité de l'environnement et du changement climatique, le 20 juin 2023.

**Environment and Climate
Change Committee Report 5
28 June 2023**

2

**Comité de l'environnement et du
changement climatique – Rapport 5
Le 28 juin 2023**

**Extract of Draft Minutes 5
Environment and Climate
Change Committee**

20 June 2023

**Extrait de l'ébauche du
procès-verbal 5
Comité de l'environnement et
du changement climatique
Le 20 juin 2023**

Alternate Locate Agreements

ACS2023-IWS-WL-0002 – City-wide

Report Recommendation

That the Environment and Climate Change Committee recommend Council delegate authority to the General Manager, Infrastructure & Water Services, or designate, and to the General Manager of Public Works, or designate, to approve, execute and amend Alternate Locate Agreements as described in this report.

Ms Marilyn Journeaux, Director, Water Services – Linear, Infrastructure and Water Services Department, responded to questions from Committee. Upon the conclusion of questions to staff, the report recommendation was put before Committee and was 'CARRIED', as presented.

Carried